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Z á p i s n i c a 

 

z 10. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 25. septembra 2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 10. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 5 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie – overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5) Plnenie rozpočtu obce 

6) Most pri píle v Šoltysej 

7) Zber kuchynského odpadu od 1.1.2020 

8) Mesiac úcty k starším 

9) Obecné pozemky (prenájom, zámena, vecné bremeno...) 

10) List obecnému zastupiteľstvu 

11) Správa HK o ukončených kontrolách 

12) Bezúročná pôžička z ministerstva financií 

13) Informácie starostu obce (projekty, pozemky a iné) 

14) Interpelácie poslancov 

15) Záver 

 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  

 

   /Uznesenie č. 1/4/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Peter Labant 

  Ing. Milan Kuľanda, PhD. 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/4/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Ján Bočkaj, PaedDr. Katarína Špesová 

 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/4/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 3/ Na predchádzajúcom 9. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa              

26. júna 2020 boli prijaté uznesenia č. 1/3/2020 – 11/3/2020, ktoré boli starostom podpísané 

a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom 

a nesplnenom uznesení OZ.   

   /Uznesenie č. 4/4/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 4/ O vypočutie nikto nepožiadal. 

 

K bodu 5/  Materiál Vám bol zaslaný spolu s pozvánkou na dnešné zastupiteľstvo, poprosím 

hlavného kontrolóra, aby Vám ozrejmil čerpanie rozpočtu obce od 1.1.2020 do 31.8.2020, 

uviedol starosta a podotkol, že túto informáciu berie zastupiteľstvo na vedomie. 

 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 5/4/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/ Asi pred dvomi týždňami ma upozornili občania zo Šoltysej na most pri píle, ktorý 

sa začína pomaly podmývať. Navrhujú, či by nebolo dobre vykonať určité opatrenia ako 

čakať na zhoršenie tohto stavu.  

Starosta predložil prítomným poslancom fotografie, ktoré urobil pri obhliadke tohto mosta 

a konštatoval, že odďaľovanie tejto opravy by mohlo obci spôsobiť niekoľko násobne vyššie 

finančné náklady. 

Po krátkej diskusii poslanci súhlasili s opravou časti mosta. 

 

                                                                         /Uznesenie č. 6/4/2020; Uznesenie č. 7/4/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Od 1. 1. 2020 vznikla nová povinnosť obciam aj mestám zbierať kuchynský 

odpad. Už v roku 2016 sa zavádzala povinnosť viesť triedený zber biologicky rozložiteľného 

odpadu, vtedy sme zozbierali cca 80% podpisov od občanov, ktorý podpísali čestné 

prehlásenie, že vykonávajú vlastné kompostovanie v domácnosti v priestoroch svojej záhrady. 

Stretnutie ohľadom odpadov bude niekedy začiatkom októbra, no zisťoval som možnosti 

a pokiaľ by sme zozbierali 100% čestných prehlásení, že ľudia naďalej kompostujú doma, tak 

by sme nemuseli zavádzať tento zber, informoval starosta.  

Momentálne vyšla výzva cez Environmentálny fond, kde sa môžeme uchádzať o nákup 

kompostérov do domácnosti, preto sa chcem zapojiť aj do tejto výzvy a pokiaľ by sme boli 

úspešný, tak každá domácnosť by obdŕžala do domácnosti vlastnú kompostáreň. 

 

      /Uznesenie č. 8/4/2020; Uznesenie č. 9/4/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Ako už všetci vieme, stalo sa tradíciou, že pri príležitosti mesiaca úcty k starším, 

sme mali pravidelné stretnutia s našimi seniormi v kultúrnom dome, kde okrem určitého 

kultúrneho programu sa seniorom podával aj obed. Vzhľadom na momentálnu situáciu 

COVID-19 a  nariadenia od Úradu verejného zdravotníctva, nebude možné túto akciu 

uskutočniť. Aj napriek tomu si myslím, že by sme nemali zabudnúť na našich seniorov a nájsť 

náhradné riešenie, uviedol starosta. Jedno riešenie, ktoré ma napadlo je darovať každému 

seniorovi nad 62 rokov poukážku na nákup potravín v hodnote 10 € v potravinách COOP 

Jednota. Otváram diskusiu. 

                                                                           /Uznesenie č. 10/4/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 9/  

a) V tomto bode starosta informoval prítomných ohľadne pozemkov pána Mariána 

Mikuša, ktorý sa rozhodol predať svoje pozemky a ktorý prišiel s návrhom, či by obec 

nepristúpila na výmenu pozemkom. Jedná sa o pozemok okolo ihriska pri píle, 

výmenou za cestu, ktorá vedie k tomuto ihrisku. Hlavný dôvod je ten, že keďže obec 

nevlastní prístupovú cestu, budúci nový majiteľ nám môže zabrániť prechádzať 

k tomuto ihrisku.  

                                                                                /Uznesenie č. 11/4/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Taktiež sme na jednom zasadnutí riešili vlastníkov bytovky č. 340, ktorí žiadali predaj 

pozemkov v okolí ich bytovky. Predaj sa neschválil, ale dohodli sme sa, že dáme 

pripraviť geometrický plán a vlastníci si budú môcť prenajať pozemok. Taktiež sme sa 

dohodli, že bude nechaný priestor pre vstup na pozemok p. Kocúra.  

 

Po krátkej diskusii boli schválené tieto tri uznesenia. 

 

                                /Uznesenie č. 12/4/2020; Uznesenie č. 13/4/2020; Uznesenie č. 14/4/2020/ 

 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/ V roku 2019 konkrétne 27.09.2019 bola pani Labantová osobne na zastupiteľstve 

ohľadom svojej sťažnosti a dňa 16.09.2020 bola obci doručená písomná žiadosť, v ktorej            

p. Labantová opäť prednáša sťažnosť na prácu, ktorá sa vykonávala ohľadom odvodnenia 

okolo jej domu a žiada nápravu nedostatkov ku ktorým došlo pri tejto práci.  

 Cieľom vtedajších oprav bolo zabrániť stekaniu dažďovej vody do jej dvora, ale hlavne 

stekaniu na miestnu komunikáciu, kde to v mrazivom počasí spôsobovalo vodičom problémy.  

 Po dosť zdĺhavej debate medzi poslancami sa dospelo k záveru, že obecné zastupiteľstvo 

zašle žiadateľke písomne stanovisko, kde konštatuje, že práce na odvodnenie pretekajúcej 

vody boli spravené precízne, problém bol odstránený a prácami pri odvodnení nemohlo 

vzniknúť zatekanie vody do pivnice. 

                                                                           /Uznesenie č. 15/4/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/ Starosta poprosil hlavného kontrolóra, aby predniesol správu o kontrolnej 

činnosti za 1. polrok 2020, ktorá bola zameraná na:  

 efektívnosť a účinnosť zberu a likvidácie odpadu 

 pracovno-právnu dokumentáciu pedagogických zamestnancov 

 výkon správy dane za ubytovanie  

                                                                           /Uznesenie č. 16/4/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/ V rámci výpadku podielových daní schválila vláda SR možnosť čerpať 

bezúročnú pôžičku pre mestá a obce. Ministerstvo financií určilo konkrétnu čiastku pre každú 

obec či mesto. Začiatok splácania bude v roku 2024 na najbližšie 4 roky. Naša obec môže 

max. požiadať o sumu 19 983 € na rok 2020. 

                                                                           /Uznesenie č. 17/4/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

K bodu 13/ V tomto bode starosta informoval – Projekty: 
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 dostali sme dotáciu na kosačku 1200 € z Prešovského samosprávneho kraja,  pričom 

kosačku sme kúpili za 3100 € a spoluúčasť obce bola 1900 € 

 ukončili sme projekt detského ihriska, kde ešte musí prebehnúť vstupná kontrola zo 

štátnej inšpekcie 

 taktiež sme ukončili II. etapu bezpečnostného systému, kde sme mali dotáciu 5000 € a 

z vlastných prostriedkov sme použili 1250 € 

 

 Ešte tento rok, niekedy v novembri alebo v decembri by sme chceli uskutočniť projekt 

Rekonštrukcia obecnej knižnice, na ktorý sme dostali dotáciu 10 800 € so spoluúčasťou 10%. 

Popri tomto projekte by sme chceli zrekonštruovať aj kanceláriu sekretariátu a ďalej 

pokračovať v opravách obecných priestorov.  

                                                                       /Uznesenie č. 18/4/2020; Uznesenie č. 19/4/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 14/ Možnosť interpelácie využili: 

 PaedDr. Katarína Špesová, ktorá žiada, či by sa pri novom multifunkčnom ihrisku za 

základnou školou mohol vyrovnať a upraviť zbytok nevyužitého terénu, a urobiť tak 

ďalšie menšie ihrisko, aby ho žiaci rozdelený do skupín mohli využívať 

Ďalšia požiadavka znela, či nie je možne spraviť chodník od p. Morávka smerom 

k potravinám u Hrebíka a tak zlepšiť prechod, nakoľko sa tam často a za každého 

počasia prechádza len cez trávnik 

 Ján Bočkaj, bol oslovený občanmi, aby predložil požiadavku nájsť aj pre občanov 

z horného konca nejaký priestor na posedenie s deťmi a urobiť tam prípadne tiež 

preliezky, lavičky.  

Nakoľko sa dodnes nepodarilo s vysporiadať pozemky v parku, padol aj návrh, aby sa 

to zrealizovalo pri Hasičskej zbrojnici. 

 

Starosta ku všetkým interpeláciám prisľúbil riešenie a podotkol, že o možných krokoch  

riešenia ich bude včas informovať.   
 

K bodu 15/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 10. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 25. 9. 2020 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

Overovatelia zápisnice:   

 

Ján Bočkaj                                     ......................................... 

 

PaedDr. Katarína Špesová     ......................................... 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


